
 

 
 

Notulen vergadering Wijkraad Alteveer /’t Cranevelt d.d. 16 oktober 2007  
 
Aanwezig vanuit de wijkraad en werkgroepen:  

Wil Smits, (voorzitter), Jan van Leusen, Frits Manesse, Jenny Meijer, Jos Verhulst, Katja 
Smit , Luit Rietema (notulen) 

Aanwezig vanuit de gemeenteraad of –commissies: 
  Ine van Burgsteden, Wieneke Groot, Rudi Rikken 
Aanwezig vanuit de gemeente en overige:  

Anneke Nijman, Wil Schiere 
Omwonenden flatgebouw De Residence: 
  Ottink, Van Boxtel, Van Gessel, V/d Meulen, Kaagman, Pentinga, Wagenaar  
Afwezig: Maurice Lankheet, Hans van Katwijk , Anneke Nijman 
 
1. Opening 
Wil Smits opent de vergadering. Er is een afmelding ontvangen van Hans van Katwijk.  
Besloten wordt eerst het onderwerp Parkeren Rijnstate te behandelen. 
 
Parkeren Rijnstate 
Het voorstel van de VVD om B&W op te dragen te komen met een oplossing is tweemaal besproken op 
de politieke maandag, beide keren informatief. Ondanks dat de fracties in de Gemeenteraad begrip 
hebben voor de situatie, is er geen meerderheid in de raad om het voorstel te steunen. Wel is door Jos 
Verhulst met wethouder Jansen de situatie en de verschillende standpunten besproken. Daarbij is 
geconcludeerd dat sprake is geweest van miscommunicatie. De gemeente is bereid om met een 
concreet voorstel te komen, daarbij zal er een ‘nulmeting’/verkeerstelling in en om Rijnstate worden 
uitgevoerd. 
Rudi Rikken geeft aan dat een gemengd systeem van blauwe zone en parkeervergunningen een 
oplossing zou moeten kunnen bieden. Wils Smits stelt dat dit dan gratis moet zijn, de omwonenden 
gaan nl. nog steeds uit van de stelling dat bij de bouw van het ziekenhuis gezegd is dat de wijk er geen 
hinder van zou ondervinden. Rudi Rikken en Ine van Burgsteden geven aan dat met de situatie van nu 
geen vergelijking kan worden gemaakt met die van 20 jaar geleden en dat gratis parkeervergunningen 
politiek niet haalbaar zijn.  
Jos Verhulst geeft aan dat wethouder Van Eethen gezegd zou hebben dat de handhaving van de 
situatie betaald zou moeten worden met de bekeuringen voor foutief parkeren.  
Wil Smits vraagt of ontheffing van de blauwe zone voor bewoners mogelijk is. Volgens Rudi Rikken 
geeft dit rechtsongelijkheid . 
De discussie wordt afgesloten met de conclusie dat de raadsfracties wethouder Jansen opdracht zullen 
geven het voorstel van de gemeente aan de wijkbewoners uit te leggen.  
 
2. Mededelingen en ingekomen post 
Uitgaand:  

- Brief zienswijze kapvergunning B. Zweerslaan-Cattepoelseweg (zie agendapunt 3). 
- Brief zienswijze woonvormen: op maandag 3 december is er een extra informatieronde bij de 

raadscommissie. 
 
3. Discussie kapvergunning met omwonenden 
Wil Smits opent de discussie met een korte terugblik. Er zijn indertijd door 108 omwonenden bezwaren 
geuit bij de bouw van de flat de Residence. De toezegging van de gemeente was dat niet meegewerkt 
zou worden aan het verlenen van kapvergunningen. Dit verklaart de afwijzende reacties van de 
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omwonenenden op de aanvraag voor de kapvergunning. Ook is gebleken dat de gemeente hierover 
overleg heeft gevoerd met een beperkte groep omwonenden en dat ter compensatie op de middenberm 
extra bomen zullen worden aangeplant. 
Er volgt een discussie over nut en noodzaak van een bredere afstemming. Conclusie is dat een 
vooroverleg met meer betrokkenen beter was geweest. Ook wordt gepleit voor een breder groenplan 
voor de directe omgeving van de flat. Hierover zal het college van B&W over geïnformeerd.  
De heer Ottink geeft aan dat de bewoners van de flat een tuinplan hebben opgesteld en stelt voor dit te 
presenteren aan geïnteresseerden.  
Hiermee wordt de discussie afgesloten. 
 
4. Notulen vergadering WAC 25 september 2007 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van: De mogelijke locatie voor een speelveldje voor de jonge jeugd wordt het 
Oremusplein of bij de Emmausschool. Dit zal via Anneke Nijman verder opgepakt moeten gaan 
worden. 
 
5. Overige actuele zaken 
- Werkgroep Heroïneverstrekking  
Eind november zou gestart kunnen worden. 19/10 vindt een vervolgoverleg plaats, hierbij zou het 
convenant verder besproken moeten gaan worden.  
- Wijkontwikkelingsteam /WMO 
Er komt (na 2008) een servicepunt in de wijk, die gaat dienen als een loket waar mensen uit de wijk 
vragen kwijt kunnen over onder meer de WMO. Daarnaast is gesproken over de mogelijke oprichting 
van een multifunctioneel zorgcentrum. De Drie Gasthuizen krijgt de (lage) flat bij het Oremusplein in 
bezit. Daarmee wordt de start een dergelijk centrum makkelijker te realiseren. 
- Werkgroep Verkeer  
Parkeren Rijnstate: is reeds besproken. 
- Werkgroep Verrijzeniskerk  
Heet voorstel van de mediator om een commissie een bindend advies te laten geven is niet positief 
ontvangen bij de projectontwikkelaar. Deze heeft hierover met de wethouder gesproken.  Die blijft bij 
het standpunt dat partijen er samen uit moeten kunnen komen.  
- Werkgroep speelplekken (JOOP) 
De uitwerking van mogelijke locaties is nog niet afgerond. 
 
6. Kopij Craneveer en website 
Voor het volgende nummer: Verkeer: Jos.  
 
7. Rondvraag en sluiting 
Jos Verhulst vraagt of het mogelijk is om op een andere datum te vergaderen. Er zal worden gekeken 
naar een alternatief vergaderschema. 
Wil sluit vervolgens de vergadering. 
 
Resterende vergaderdata in 2007:  20-11, 18-12 
Deadlines kopij Craneveer: 2007: 23-11. 2008: 18-01, 07-03, 25-04, 13-06. 
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